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Woclawek, dnia 21 lipca 2021 r.

t.0003.57.2021

UID:812127

Pan
Arkadiusz Piasecki
Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjq w sprawie polozenia dywanika asfaltowego pzy ulicy

Stzeleckiej upzejmie informujg, iz w budzecie Miasta na rok 2021 nie zostaly pzewidziane Srodki na

powyzszq inwestycjg. Miasto Woclawek podejmuje wszelkie mozliwe do wykonania dzialania w celu

poprawy stanu infrastruktury drogowej, jednakze ograniczone mozliwo6ci finansowe nie pozwalajE na

zaspokojenie wszystkich potzeb. Dostzegam potzebg pzebudowy pzedmiotowej ulicy i pzychylajqc

siq do pro5by mieszkancow osiedla Michelin sprawQ tg zaproponujq do planu bud2etu na lata nastqpne.
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Do wiadomoici:

1. Biuro Rady Miasta w/m

2. Wydzial Org. Prawny i Kadr Mm

Spnwg prowadzi:

lwona Stippa

nrtel. 54 414 4512


